
RADNICE / 17

Je jedním z nejúspěšnějších břeclavských softbalistů. 
V současnosti hraje v reprezentačním výběru hráčů do 23 let. 
S Luďkem Opluštilem jsme si vykládali o zázračném vzestupu 
břeclavského softballového oddílu Locos a tréninku nováčků.

Jak ses vůbec k softbalu do-
stal?

Softbal jsem začal hrát ve čtvr-
té třídě. Rodiče chtěli, abych dě-
lal nějaký sport. Do té doby jsem 
vystřídal bojové sporty a tenis, ale 
ta individualita mě příliš nebavi-
la. Přihlásili jsme se s bratrem do 
školního t-ballového kroužku. Ne-
bylo to jen o sportovním výkonu, 
ale jezdili jsme i na tábory a různé 
výpravy, hlavní byl prvek kolekti-
vu a kamarádství, a to zůstává dů-
ležitým faktorem doposud.  

Kam ses díky softbalu po-
díval?

V roce 2016 jsme byli s ještě 
několika hráči z oddílu vybráni do 
české juniorské reprezentace, se 
kterou jsme navštívili Nizozemí, 
Argentinu, Japonsko a MS v Kana-
dě. Loni v zimě jsem hrál softball 
v Izraeli, letos na Novém Zélan-
du a teď se s několika spoluhráči 
chystáme do Ameriky.

Břeclavští Locos patří mezi 
nejúspěšnější mládežnické 
oddíly v ČR. Co je tajemstvím 
vašeho úspěchu?

Většina týmů je různě posklá-
daných, my jsme parta od žá-
kovského věku víceméně stejná, 
která spolu teď pokračuje do ex-
traligy mužů. To je naše hlavní 
výhoda. Jsme jako druhá rodi-
na, nikdo z oddílu nechce ode-
jít, protože je tam výborná parta 
kamarádů. Tady vidím velkou 
zásluhu Pajdy, že nás takto dal 
dohromady. Dále máme velmi 
propracovaný plán tréninků, roz-
hodně trénujeme víc než ostat-
ní a to pod vedením výborného 
Dušana Borbély ze Slovenska. 
Zajímavá součást je i mentální 
trénink, kterému se u nás moc 
oddílů nevěnuje, ale v zápase je 
často rozhodující nenechat se 
rozhodit vlastní chybou a pros-
tě jít dál.

Kdy můžou děti se softba-
lem začít?

Nejmladším dětem v oddí-
le je sedm. Učí se základy háze-
ní, chytání, pálkování. Prioritou 
v mladším věku je to, aby je sport 
bavil.  Později, kolem dvanácti let, 
přichází větší tréninková zátěž 
a příprava na zápasy. Tady už víc 
pilujeme techniku a snažíme se 
jim předat zkušenos-
ti, které jsme s ostat-
ními hráči nasbírali po 
světě. Softbal může 
hrát každý. Ať už malý 
nebo vysoký, mrštný 
nebo silný, každý se 

může prosadit a najít si styl a po-
zici ve hře, kde se uplatní.

Jaké jsou tvé největší soft-
balové úspěchy a sny?

Cením si vítězství na mistrov-
ství Evropy v roce 2017, rok na to 
jsme na mistrovství světa skončili 
sedmí. Osobně pro mě největším 
úspěchem je, že jsme se s břeclav-
ským Locos jako mládežnický od-
díl probojovali do extraligy mužů. 
Za dva roky bych se chtěl podívat 
na MS mužů a někdy vyhrát extra-
ligu mužů s břeclavským oddílem. 
Chtěli bychom softball víc předsta-
vit zdejší veřejnosti. U nás šel oddíl 
výkonnostně tak extrémně rychle 
nahoru, že veškeré budování zá-
zemí a další zaostalo. Takže jed-
ním z našich snů je zvelebit hřiště, 
abychom tu jednou mohli hostit 
evropský turnaj.    (LOCOS Břeclav)
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Atleti si doskákali pro tituly
Skok do výšky, skok do 

dálky a svým způsobem 
vlastně i běh přes překážky. 
Břeclavští atleti ukázali, že se 
odrazit umí na výbornou. A to 
doslova. Z mistrovství Moravy 
a Slezska ve Vyškově si totiž 
odvezli tři mistrovské tituly. 

Tomáš Oberndorfer (na 
snímku) si dolétl na stodesít-
ce s překážkami pro titul ve výborném čase 14,33 s, který jej zařadil na první místo průběžných 
tabulek ČR. Jakub Petrjanoš tentokrát vynechal svou silnější disciplínu- trojskok a soustředil se 
pouze na skok daleký, kde ovšem dokázal také zvítězit ve vyrovnaném osobním rekordu 654 cm. 
V dálkařském sektoru získal ještě bronzovou medaili Daniel Juráš velmi solidním výkonem 
631 cm. Třetí zlato pro Lokomotivu vyskákala v kategorii juniorek Anna Bravencová, titul si od-
vezla za výškařský výkon 169 cm. Na čtvrtce ještě zaujala celkově šestým místem a výborným 
časem 62,01 Katka Osičková. (dav, jp, foto archiv TJ Lokomotiva Břeclav)




